
Szám: IV/3-33/2023. 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült: a Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács 2023. december 15-én 11.15 órakor 

kezdődő üléséről, a Tatai Közös Önkormányzati Hivatal (Tata, Kossuth tér 1.) 

dísztermében 

 

Jelen vannak: 
 

A Társulási Tanács tagjai részéről:   
 Michl József, Tata Város Polgármestere 

 Schunder Tibor, Baj Község Polgármestere 

 Makay Tibor, Dunaalmás Község Polgármestere 

 Béger Ákos, Dunaszentmiklós Község Polgármestere 

 Simon László, Kocs Község Polgármestere 

 Dr. Maszlavér Petra, Naszály Község Polgármestere  

 Janovics István, Neszmély Község Polgármestere 

 Cellár József, Szomód Község Polgármestere 

 Dr. Zigó Tamás, Vértestolna Község Polgármestere 

  

A Tatai Közös Önkormányzati Hivatal részéről: 
 dr. Horváth József jegyző 

 dr. Lantai Éva aljegyző  

 Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

 Fesselné Harsányi Marietta adó- és pénzügyi irodavezető 

 Kiss Petra pénzügyi ügyintéző 

 Zsebőkné Horváth Anna belső ellenőrzési vezető 

 Dankó Anikó szervezési ügyintéző 

      

Az ülésre meghívást kapott: 
-  Dr. Kancz Csaba, a Komárom-Esztergom Vármegyei Kormányhivatal főispánja 

-   Bencsik János országgyűlési képviselő 

- Ströcker Zoltán, a Tatai Járási Hivatal vezetője 

- Dr. Mózes István, a Tatai Járási Hivatal Foglalkoztatási Osztályának vezetője 

- Vereckei Judit, a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ Tatabányai Tankerületi Központ 

igazgatója  

- Krasula János r.ezredes, a Tatai Rendőrkapitányság vezetője 

- Rigó Balázs alpolgármester, Tata Város Önkormányzata 

- Turza Károly, a Tatai Kistérségi Időskorúak Otthonának igazgatója 

- Háklár Imréné, a Tatai Kistérségi Időskorúak Otthonának gazdasági tanácsadója 

- Németh-Zwickl Nikoletta, a Szociális Alapellátó Intézmény igazgatója 

- dr. Seprődi Bence, a Tatai Egészségügyi Alapellátó Intézmény igazgatója 

- Csákányné dr. Márk Zsuzsanna Baj Község Jegyzője 

- Molnár Erzsébet, Kocs Község Jegyzője 

- Schmidt Ferencné, Szomód Község Jegyzője 

- Gulyás Lászlóné, Tardos Község Jegyzőjét helyettesítő ügyintéző 

- Dr. Kirschner Katalin, Naszály Község Jegyzője 

 

Az ülésen a meghívottak közül megjelentek: 
 a mellékelt jelenléti íven szereplők. 
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Jegyzőkönyvvezető: Rada Gáborné 

 

A Társulási Tanács tagjai részéről az ülésről távol van:  
 Csabán Béla Csaba, Tardos Község Polgármestere 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere szeretettel és 

tisztelettel köszönti polgármestertársait, továbbá a társulási ülésre meghívott vendégeket, a 

Tatai Járási Hivatal Foglalkoztatási Osztály vezetőjét, a Tatai Rendőrkapitányság részéről 

Rieder Roland alezredes urat, valamint a Szociális Alapellátó Intézmény vezetőjét és a Tatai 

Kistérségi Időskorúak Otthona képviselőit.  

Megállapítja, hogy az ülésen a Társulási Tanács tagjai közül 9 fő van jelen (74 szavazat, 37.657 

lakos képviselete), így a Tanács határozatképes, majd az ülést 11.15 órakor megnyitja.  

 

Nem vesz részt az ülésen, és nem képviselteti magát Csabán Béla Csaba, Tardos Község 

Polgármestere.  

 

Ismerteti a IV/3-24/2023. számú meghívó szerinti napirendi pontokat – azzal a kiegészítéssel, 

hogy az „Egyebek” napirend keretében Rieder Roland alezredes urat felkéri egy rövid 

tájékoztató megtartására, valamint Neszmély Község Polgármestere, Janovics István 

felvetésére a napirend keretében tájékoztatást ad a Belügyminisztérium kórház igazgatók 

kinevezésével kapcsolatos intézkedésére vonatkozó bejelentéssel összefüggésben 

rendelkezésére álló információkról –, majd egyéb javaslat hiányában indítványozza azok 

elfogadását. 

 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács jelenlévő 9 tagja, egyhangú, 9 igen szavazattal 

(74 igen szavazat, 37.657 lakos képviselete) a napirendet elfogadja, és a következő határozatot 

hozza: 

Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács 

23/2023. (XII.15.)  h a t á r o z a t a 

a Társulási Tanács 2023. december 15-i ülésén tárgyalandó 

napirendi pontok meghatározásáról 

 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács a mai ülésén az alábbi napirendeket tárgyalja: 

 

1. A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás 2023. évi költségvetésének módosításáról 

Előterjesztő: Michl József, a Társulási Tanács Elnöke 

Előadó:  dr. Horváth József jegyző 

Fesselné Harsányi Marietta, az Adó- és pénzügyi iroda vezetője 

Kiss Petra pénzügyi ügyintéző 

 

2. A kistérségi rendezvénysátor felállítására vonatkozó vállalkozói díj meghatározása 

2024. évtől 

Előterjesztő: Michl József, a Társulási Tanács Elnöke 

Előadó: dr. Horváth József jegyző 

 

3. A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás Szociális Szolgáltatástervezési Koncepciójának 

felülvizsgálata 

Előterjesztő: Michl József társulási elnök 

Előadó: Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

Meghívott: Németh-Zwickl Nikoletta, a Szociális Alapellátó Intézmény igazgatója 

   Turza Károly, a Tatai Kistérségi Időskorúak Otthona igazgatója 
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4. A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás 2024. évi ellenőrzési terve 

Előterjesztő: dr. Horváth József jegyző 

Előadó: Zsebőkné Horváth Anna belső ellenőrzési vezető 

 

5. A Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács 2024. évi munkatervének 

meghatározásáról 

Előterjesztő: Michl József, a Társulási Tanács Elnöke 

Előadó: dr.  Horváth József jegyző 

 

6. Tájékoztató a Tatai járás munkaerő-piaci helyzetéről 

Előterjesztő: Ströcker Zoltán, a KEV Kormányhivatal Tatai Járási Hivatal vezetője 

  Dr. Mózes István, a KEV Kormányhivatal Tatai Járási Hivatal 

Foglalkoztatási Osztály osztályvezetője 

 

7. Egyebek 

- Tájékoztató az „Európa Ifjúsági Fővárosa – Tata 2027.” pályázatról 

Előadó: Rigó Balázs, Tata város alpolgármestere  

 

 

 

1. Napirend 

 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás 2023. évi költségvetésének módosításáról 

Előterjesztő:  Michl József, a Társulási Tanács Elnöke 

 Előadó: dr. Horváth József jegyző 

   Fesselné Harsányi Marietta, az Adó- és pénzügyi iroda vezetője 

   Kiss Petra pénzügyi ügyintéző 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere ismerteti a napirendi 

pontot, melyhez megjegyzésként hozzáfűzi, hogy a szöveges rész tagönkormányzati 

hozzájárulásokról szóló, jövő évi költségvetésre vonatkozó tervet tartalmazó kiegészítő táblázat 

azért került bele az előterjesztésbe, hogy a Szociális Alapellátó Intézmény jövőbeni működése 

biztosított legyen. Hangsúlyozza, fontosnak tartják, hogy a munkaszervezet által számolt 

tagdíjakról egyeztetéseket folytassanak. Elmondja, hogy előzetesen a bizottsági ülésen is 

fogalmazódtak meg javaslatok egyéb háttér-számítások végzésére, adatok megadására 

vonatkozóan. Ezt természetesen örömmel pótolják, hogy az egyes települések a saját 

költségvetésük elfogadására készítendő előterjesztést valóban a lehető legjobban alátámasztott 

módon tudják majd megfogalmazni.  

Az előterjesztést előzetesen a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság is véleményezte, így Simon László 

elnök urat felkéri a bizottság álláspontjának ismertetésére. 

 

S i m o n   László, a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság elnöke, Kocs Község Polgármestere 

elmondja, hogy az előterjesztés és a határozati javaslat 2023. évi állami támogatásokról, 

valamint saját bevételi többletekről és ezek kiadási oldalon történő nevesítéséről, illetőleg a 

Társulás által fenntartott intézmények költségvetési bevételeit és kiadásait tartalmazó pontjait 

teljesen rendben találta a bizottság, és ezeket egyhangúan elfogadásra is javasolta a Társulási 

Tanácsnak. 

Az előterjesztés IV. pontjában foglaltakkal kapcsolatban azonban azt a javaslatot fogalmazta 

meg a bizottság, hogy 2024. év januárjában folytassanak további egyeztetést, és kapjanak 

részletes tájékoztatást arról, hogy az intézmény által ellátott egyes feladattípusok milyen 

bevétellel és kiadással tervezhetők, illetve, hogy azok egyes települések részéről történő 
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igénybevétele hogyan alakul. Javasolták továbbá, hogy belső ellenőrzés keretében is vizsgálják 

meg az intézmény költségvetését, figyelemmel arra, hogy az állami támogatásokkal lefedett 

bevételek aránya jelentősen csökkent az összes kiadáshoz képest. Mindenképpen szeretnének 

információt, elemzést kapni arról, hogy ennek mi az oka, hiszen néhány évvel ezelőtt 

lényegesen kisebb összeget kellett ahhoz kiegészítő támogatásként hozzátenni, vagyis nem csak 

az inflációt követő összegről van szó.  

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere az egyeztetés 

időpontjának 2024. január 12. vagy január 19. napját javasolja kitűzni.   

 

További kérdés, hozzászólás nem lévén – szavazásra bocsátja a IV/3-27/2023. számú 

előterjesztés határozati javaslatának 1-2. pontját: 

 

A „Tatai Kistérségi Többcélú Társulás 2023. évi költségvetés módosításáról” szóló határozati 

javaslat 1-2. pontját a Társulási Tanács jelenlévő 9 tagja, egyhangú, 9 igen szavazattal (74 igen 

szavazat, 37.657 lakos képviselete) elfogadja, és a következő határozatot hozza: 

 

 

Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács 

24/2023. (XII.15.)  h a t á r o z a t a 

a Tatai Kistérségi Többcélú Társulás 2023. évi költségvetés módosításáról 

 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás Tanácsa a társulás 2023. évi költségvetéséről szóló 

3/2023. (II.3.) számú határozatát a következők szerint módosítja: 

 

 

1. A költségvetés bevételei és kiadásai 
 

A Társulási Tanács 

A) a társulás költségvetési kiadásainak fedezetéül szolgáló 

 

ÖSSZEVONT MÉRLEG BEVÉTELEK FŐÖSSZEGÉT  1.293.072.246 Ft-ban  

Ebből: működési célú bevételek főösszegét   1.292.822.246 Ft-ban 

felhalmozási célú bevételét                                   250.000 Ft-ban 

állapítja meg. 
 

A bevételek forrásonkénti összetételét a IV/3-27/2023. számú előterjesztés 1., 1a., 1.b., 2. 

melléklete szerint fogadja el. 
 

Működési bevételek: 
- B12 Elvonások és befizetések bevételei               1.722 Ft 

- B16 Egyéb működési célú tám. bevétele államháztartáson belülről         914.864.619 Ft 

- B4 Működési bevételek                 271.022.327 Ft 

- B63 Egyéb működési célú átvett pénzeszköz                                0 Ft 

- B8131 Előző évi költségvetési maradvány igénybevétele – működési     106.933.578 Ft 

- B816 Központi irányítószervi támogatás- Működési                           873.878.776 Ft 

- Finanszírozás halmozódás miatti korrekció           -  873.876.776 Ft 
 

Felhalmozási bevételek: 

- Egyéb tárgyi eszköz értékesítése             250.000 Ft 
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B) a társulás költségvetési  

ÖSSZEVONT MÉRLEG KIADÁSI FŐÖSSZEGÉT                      1.293.072.246 Ft-ban 

Ebből: működési kiadások főösszegét                             1.269.419.610 Ft-ban 

felhalmozási kiadások főösszegét                                          23.652.636 Ft-ban 

állapítja meg. 

A kiadások kiemelt előirányzatok szerinti részletezését a összetételét IV/3-27/2023. számú 

előterjesztés 1., 1a., 1.b., 2.  melléklete tartalmazza. 

 

Működési kiadások: 
 - K1 Személyi juttatás         635.409.859 Ft 

 - K2 Szociális hozzájárulási adó        87.756.062 Ft 

 - K3 Dologi kiadások       510.812.466 Ft 

 - K4 Ellátottak pénzbeli juttatása             200.000 Ft 

 - K502 Elvonások és befizetések                 3.444 Ft 

 - K506 Egyéb működési célú támogatások államháztartáson belülre   31.237.779 Ft 

 - K512 Tartalékok            4.000.000 Ft 

 - K915 Központi irányítószervi tám. folyósítása    873.878.776 Ft 

 - Finanszírozás halmozódás miatti korrekció           - 873.878.776 Ft 

 

Felhalmozási kiadások:  

- K6 Beruházások          23.652.636 Ft 

 

A társulási kiadások feladatonkénti részletezését a összetételét IV/3-27/2023. számú 

előterjesztés 2., 2.a., 2.b. melléklete tartalmazza. 

 

A költségvetés működési célú egyenlege       23.402.636 Ft 

                        felhalmozási célú egyenlege     - 23.402.636 Ft 

A felhalmozási célú egyenleg hiányát a működési célú egyenleg többletbevétele biztosítja. 
 

 

2. A Társulás által fenntartott intézmények költségvetése 
 

A Társulási Tanács a Tatai Kistérségi Időskorúak Otthona 2023. évi költségvetését és 59 fővel 

teljes munkaidőben foglalkoztatottak engedélyezett létszámát a összetételét IV/3-27/2023. 

számú előterjesztés 3. melléklet szerint, a Szociális Alapellátó Intézmény 2023. évi 

költségvetését és 62 fővel teljes munkaidőben foglalkoztatottak engedélyezett létszámát a 

összetételét IV/3-27/2023. számú előterjesztés 4. melléklet szerint állapítja meg. 

 

Kincstári adatszolgáltatási határidő: 2024. január 20. 

Felelős: Michl József, a Társulási Tanács elnöke 

dr. Horváth József jegyző 

 

 

 

 

2. Napirend 

 

A kistérségi rendezvénysátor felállítására vonatkozó vállalkozói díj meghatározása 

2024. évtől 

Előterjesztő: Michl József, a Társulási Tanács Elnöke 

Előadó: dr. Horváth József jegyző 
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M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere a napirend 

ismertetését követően elmondja, hogy a kistérségi rendezvénysátor üzemeltetésében 2024. 

évben a vállalkozó nem tervez változást, a vállalkozói díjak változatlanul maradnak a 2023. 

évben megállapított feltételekkel. 

A bizottság az előterjesztést szintén megtárgyalta, a döntésük ismertetésére felkéri Simon 

László elnök urat. 

 

S i m o n   László, a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság elnöke, Kocs Község Polgármestere 

elmondja, hogy a bizottság az előterjesztést véleményezte, és a határozati javaslatot a Társulási 

Tanácsnak elfogadásra javasolta. 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere kérdés, további 

hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja a IV/3-29/2023. számú előterjesztés határozati 

javaslatát.  

 

„A kistérségi rendezvénysátor 2024. évi üzemeltetéséről” szóló határozati javaslatot a Társulási 

Tanács jelenlévő 9 tagja, egyhangú, 9 igen szavazattal (74 igen szavazat, 37.657 lakos 

képviselete) elfogadja, és a következő határozatot hozza: 

 

Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács 

25/2023. (XII.15.)  h a t á r o z a t a 

a „kistérségi rendezvénysátor” 2024. évi üzemeltetéséről 

 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás Tanácsa 

 

1. a „kistérségi rendezvénysátor” 2024. évi üzemeltetésére vonatkozóan az alábbi 

vállalkozói díjról állapodik meg a Landwirt Kft.-vel: 

Önköltséges ár: 360.000,- Ft + ÁFA/állítás 

Piaci ár: nem kerül meghatározásra, 

2. felkéri a Tanács tagjait, hogy a sátorra vonatkozó 2024. évi igényeiket a Tanács 

elnökének juttassák el. 

3. Az igénybevételt követő számlázás külön megrendelés vagy megállapodás alapján 

történik az egyes tagönkormányzatokkal. 

 

Határidő: 2024. március 31. 

Felelős: Michl József, a Társulási Tanács elnöke 

 

 

3. Napirend 

 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás Szociális Szolgáltatástervezési Koncepciójának 

felülvizsgálata 

Előterjesztő:  Michl József társulási elnök 

Előadó: Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

 

A napirend tárgyalásánál meghívottként jelen van a napirend tárgyalásánál: 

Németh-Zwickl Nikoletta, a Szociális Alapellátó Intézmény igazgatója 

Turza Károly, a Tatai Kistérségi Időskorúak Otthona igazgatója 
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M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere ismerteti a már 

meglévő koncepció felülvizsgálatáról, aktualizásáról szóló előterjesztést, majd megköszöni 

annak előkészítését a hivatal és az intézmények munkatársainak.  

 

J a n o v i c s   István, Neszmély Község Polgármestere sajnálatát fejezi ki, hogy a szociális 

kerekasztalon más elfoglaltsága miatt nem tudott részt venni.  

A koncepció-tervezetet áttekintve úgy gondolja, hogy szociális területen mindenképpen az 

utóbbi évek egyik legjobban előkészített anyagát kapták kézhez, s ezért köszönetet mond a 

munkában részt vevőknek.  

Elmondja, hogy az anyag szerint több területen is történt elemzés, melyekkel kapcsolatban egy-

két dologra szeretné felhívni a figyelmet. Vannak természetesen évek óta visszatérő problémák, 

melyekkel nem tudnak mit kezdeni, viszont vannak olyanok, például az idősek otthona 

esetében, ahol a veszélyekre figyelmeztető rész a tavalyi évihez képest jelentősen emelkedett. 

Bekerültek továbbá olyan tételek, melyekről nem lehet tudni, hogy azoknak milyen kihatásuk 

lesz a jövőre nézve (például a „süllyedő, lassan életveszélyessé váló épületrészek elvesztése, 

bontási és pótlási költségei”). Felveti a kérdést, hogy mit fognak tudni ezzel kezdeni, s mindez 

mennyire befolyásolja majd a lakók által használt lakórészeket. Véleménye szerint kistérségi 

szinten meg kell tenni mindent annak érdekében, hogy az otthon működni tudjon. 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere hangsúlyozza, hogy 

a cél valóban egy naprakész koncepció elkészítése volt, ami hasznos információkat tartalmaz, 

és a szociális területet bármilyen módon érintő helyi pályázatokhoz is felhasználható.  

Ehhez kapcsolódóan elmondja, hogy mindenképpen szeretnék ezeket az ellátási formákat 

tovább erősíteni, és a kistérségben hiányként mutatkozó intézménytípusokat itt helyben 

koncentráltan megjeleníteni. Erre vonatkozóan is hamarosan kidolgozásra kerül egy anyag, 

mely szintén beépíthető lesz majd a koncepcióba. 

A régi kórház épületében egy hospice jellegű gondozási formát szeretnének megvalósítani, 

mely arra nyújtana lehetőséget a kistérségben élők számára, hogy családtagjaikat életük utolsó 

fázisában egy olyan helyen, biztonságban tudhassák, ahol bármikor látogathatják, s úgy 

gondozhatják, mintha otthon tennék ezt.  

Jövőbeni terveik között szerepel továbbá – amennyiben pénzforrás lesz rá – a Kocsi utcai 

szociális otthon helyett létesítendő új szárny megépítése, akár a Fényes-fasoron kijelölt, 

szociális otthonhoz közeli területen, akár a szociális otthon ingatlanán, ahol még van 

beépíthetőségi terület. 

Harmadik lépés egy olyan intézmény appartmanház-szerű létrehozása lenne, melyben az 

önmaguk ellátására képes (nem szociális otthonba való, nem demens, nem krónikus, hospice 

jellegű ellátást igénylő) de biztonságot nyújtó helyre vágyó személyek ellátására lenne 

lehetőség. Ebben az intézményben az ellátottaknak önmagukról nem kell külön gondoskodniuk, 

kvázi „élvezhetik” az öregség utolsó időszakát, úgy élhetnek, mintha a saját ingatlanukban 

lennének, de orvosi felügyelet mellett. 

Hangsúlyozza, hogy ezeket a jövőbeni terveket mindenképpen a kistérséggel közösen tudja 

elképzelni, mert úgy gondolja, hogy ez a közel 40 ezer lakosságszámú közösség kellő alapot ad 

egy ilyen intézmény eltartására. Jelenleg ilyen jellegű ellátási forma a normál állami ellátásban 

nincs. Természetesen úgy tervezik ezt megvalósítani, hogy az ellátást igénylőknek belépési 

hozzájárulást kell majd fizetni. 

 

J a n o v i c s   István, Neszmély Község Polgármestere arról érdeklődik, hogy az intézmény 

bővítésének megvalósulása esetén tervezik-e a férőhelyek bővítését is, hiszen számára nagyon 

magasnak tűnik a jelenleg várólistán szereplők száma. 
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M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere elmondja, hogy egy 

150 fős intézményben gondolkodnak. Véleménye szerint nem annyira mondható tragikusnak 

ez a szám, hiszen a lakók kb. 30 %-a cserélődik évente.  

 

T u r z a  Károly, a Tatai Kistérségi Időskorúak Otthona igazgatója a 200 fős ellátotti 

számot még elfogadhatónak tartja, e fölötti férőhelyszámnál azonban már főállású orvost kell 

alkalmazni, vagyis nem elég a lakók aránya szerinti 4 órás orvosi szükséglet. 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere hozzáteszi, hogy 

Igazgató Úr a fenntarthatóság szempontjait szem előtt tartva javasolja ezt a létszámot, mert ezen 

túl további plusz költségekkel kell számolni.  

 

További kérdés, hozzászólás a napirendhez nincs, így szavazásra bocsátja a IV/3-31/2023. 

számú előterjesztés határozati javaslatát.  

 

„A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás Szociális Szolgáltatástervezési Koncepciójának 

felülvizsgálatáról” szóló határozati javaslatot a Társulási Tanács jelenlévő 9 tagja, egyhangú, 9 

igen szavazattal (74 igen szavazat, 37.657 lakos képviselete) elfogadja, és a következő 

határozatot hozza: 

 

Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács 

26/2023. (XII.15.)  h a t á r o z a t a 

a Tatai Kistérségi Többcélú Társulás Szociális Szolgáltatástervezési Koncepciójának 

felülvizsgálatáról 

 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács a IV/3-31/2023. számú előterjesztés 

mellékletében foglalt tartalommal jóváhagyja a Szociális Szolgáltatástervezési 

Koncepciót. 

 

Határidő: 2023. december 31. 

Felelős:     Michl József társulási elnök 

 

 

 

 

4. Napirend 

 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás 2024. évi ellenőrzési terve 

Előterjesztő:  dr. Horváth József, a Tatai Közös Önkormányzati Hivatal jegyzője 

Előadó: Zsebőkné Horváth Anna belső ellenőrzési vezető 

 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere ismerteti az 

előterjesztést, és megköszöni annak összeállítását a belső ellenőrzési vezetőnek. 

 

Az ellenőrzési tervhez további javaslat, hozzászólás nem hangzik el, így szavazásra bocsátja 

a IV/3-28/2023. számú előterjesztés határozati javaslatát.  

 

A „Tatai Kistérségi Többcélú Társulás 2024. évi ellenőrzési tervéről” szóló határozati javaslatot 

a Társulási Tanács jelenlévő 9 tagja, egyhangú, 9 igen szavazattal (74 igen szavazat, 37.657 

lakos képviselete) elfogadja, és a következő határozatot hozza: 
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Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács 

27/2023. (XII.15.)  h a t á r o z a t a 

a Tatai Kistérségi Többcélú Társulás 2024. évi ellenőrzési tervéről 
 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás Tanácsa  
 

1./  a Tatai Kistérségi Többcélú Társulás belső ellenőrzési feladatait 2024. évre a IV/3-

28/2023. iktatószámú előterjesztés 1. melléklete szerint jóváhagyja. 
 

2./ biztosítja a felügyelt intézmények, a Tatai Kistérségi Időskorúak Otthona és a 

Szociális Alapellátó Intézmény belső ellenőrzését is. 

 A 2024. évi intézményi belső ellenőrzési feladatokat a IV/3-28/2023. iktatószámú 

előterjesztés 2. melléklete szerint tudomásul veszi. 
 

Határidő: a feladatok végrehajtására 2024. december 31-ig folyamatos 

Felelős:     dr. Horváth József, a Tatai Közös Önkormányzati Hivatal jegyzője 

                  Zsebőkné Horváth Anna belső ellenőrzési vezető 

   
 

 

5. Napirend 

 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás 2024. évi munkatervének meghatározásáról 

Előterjesztő:  Michl József, a Társulási Tanács Elnöke 

Előadó: dr. Horváth József jegyző 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere ismerteti az 

előterjesztést, melyben a jogszabályban foglalt, kötelező jellegű feladatokat, illetve azokat a 

témákat fogalmazták meg, melyek megtárgyalását a hivatal indítványozza. 

Megjegyzi továbbá, hogy a munkatervben egész évre terveztek, de októberben az újonnan 

megválasztandó testületek majd döntenek arról, hogy helyesnek tartják-e ezt a térségi 

együttműködést, és továbbra is fenn kívánják-e tartani azt. 
 

További javaslat, kérdés és hozzászólás nélkül szavazásra bocsátja a IV/3-26/2023. számú 

előterjesztés határozati javaslatát.  
 

A „Társulás 2024. évi munkatervéről” szóló határozati javaslatot a Társulási Tanács jelenlévő 

9 tagja, egyhangú, 9 igen szavazattal (74 igen szavazat, 37.657 lakos képviselete) elfogadja, és 

a következő határozatot hozza: 
 

Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács 

28/2023. (XII.15.)  h a t á r o z a t a 

a Társulás 2024. évi munkatervéről 
 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács  
 

1. a IV/3-26/2023. sz. előterjesztés melléklete szerint határozza meg a Társulás 2024. 

évi munkatervét. 
 

2. felkéri a jegyzőt, hogy az ülésekre tervezett előterjesztések elkészítésére tegye meg a 

szükséges intézkedéseket. 
 

Határidő: 2024. december 31. 

Felelős:     dr. Horváth József jegyző 
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6. Napirend 

 

Tájékoztató a Tatai járás munkaerő-piaci helyzetéről 

Előterjesztő:  Ströcker Zoltán a KEV Kormányhivatal Tatai Járási Hivatal vezetője 

Dr. Mózes István a KEV Kormányhivatal Tatai Járási Hivatal 

Foglalkoztatási osztály osztályvezetője 

 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere ismerteti a 

napirendet, melyről készült előterjesztés az elmúlt esztendő foglalkoztatási témáinak precíz 

összefoglalója. Megkérdezi Osztályvezető Urat, kívánja-e az anyagot szóban kiegészíteni. 

 

Dr. M ó z e s  István, a KEV Kormányhivatal Tatai Járási Hivatal Foglalkoztatási 

Osztályának vezetője tájékoztatja a jelenlévőket, hogy Hivatalvezető Úr egyéb hivatali 

elfoglaltsága miatt nem tud részt venni a mai ülésen, ezért kimentését kérte. 

Elmondja, hogy mindig nagyon nagy lelkesedéssel foglalkozik az önkormányzatokhoz 

kapcsolódó témákkal. Ebben az évben is több témát, területet érintően volt kapcsolata 

valamennyi kistérségi településsel, és úgy érzi, hogy egy viszonylag gördülékeny és 

zökkenőmentes együttműködés volt tapasztalható mindenki részéről. Most már azt is ki tudja 

jelenteni, hogy a 2023. december 1-től induló közmunka programmal kapcsolatos 

adminisztráció is rendben lezajlott. Mindenkinek megköszöni az ebben való támogató 

együttműködését.  

Az előterjesztéshez szóbeli kiegészítést nem tesz, rendkívül nagy változásról nem tud 

beszámolni. A járás munkaerő-piaci helyzetéről szól néhány szót. Elmondja, hogy a 

munkanélküliségi ráta 2-2,5 % körül alakult, ami 600-650 álláskereső személyt jelent, nagyon 

nagy szórást nem mutat. Véleménye szerint ki lehet jelenteni, hogy aki akar és képes arra, hogy 

munkát vállaljon, az tud munkát találni, vagyis a pénzkereseti lehetőség mindenki számára 

adott. Az év vége felé közeledve jelenleg nem rendelkezik olyan információval, hogy a 

közeljövőben bármilyen rendkívüli változás következne be.  

Köszönetet mond a települések polgármestereinek, jegyzőinek és a hivatali munkaszervezet 

azon tagjainak, akiknek szerepe volt az egész éves közös munkák – közmunka-program, nyári 

diákmunka – elvégzésében. 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere azt gondolja, hogy a 

Tatai Járási Hivatal Foglalkoztatási Osztálya és az önkormányzatok között fennálló kapcsolat 

példaértékűnek mondható. Megköszöni az egész éves együttműködést, a rendszeres 

tájékoztatást, a különböző javaslatok megfogalmazását. 

 

S i m o n   László, a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság elnöke, Kocs Község Polgármestere 

szintén köszönetét fejezi ki a foglalkoztatási osztály valamennyi munkatársa felé, hiszen a két 

hivatal dolgozói rendkívül jó kapcsolatot ápolnak. 

 

Dr. M ó z e s   István, a KEV Kormányhivatal Tatai Járási Hivatal Foglalkoztatási 

Osztályának vezetője szükségesnek tartja még megemlíteni, hogy ez évben intenzív fókuszba 

került a Tatai Járás, hiszen a Belügyminisztérium májusban Tata Város Önkormányzatánál 

végzett monitoring feladatokat, ősszel pedig Kocs Község Önkormányzatát vonta be ebbe a 

folyamatba. A vizsgálatok pozitívan zárultak, ezért is köszönettel tartoznak. 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere mindenképpen 

szükségesnek tartja a különféle ellenőrzéseket, hiszen az mindenkinek a javára válik. 
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A tájékoztatóhoz kérdés, további hozzászólás nem hangzik el, így szavazásra bocsátja a  

IV/3-30/2023. számú előterjesztés határozati javaslatát.  
 

„A Tatai járás munkaerő-piaci helyzetéről szóló tájékoztatóra” vonatkozó határozati javaslatot 

a Társulási Tanács jelenlévő 9 tagja, egyhangú, 9 igen szavazattal (74 igen szavazat, 37.657 

lakos képviselete) elfogadja, és a következő határozatot hozza: 
 

Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács 

29/2023. (XII.15.)  h a t á r o z a t a 

a Tatai járás munkaerő-piaci helyzetéről szóló tájékoztatóról 
 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás Tanácsa elfogadja a Tatai járás munkaerő-piaci 

helyzetéről szóló tájékoztatót. 
 

Határidő: 2023. december 22. – értesítésre  

Felelős:     Michl József elnök 

 

 

7. Napirend 

 

Egyebek 

 
  

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere ismételten köszönti 

a Tata Rendőrkapitányság részéről jelenlévő Rieder Roland alezredes urat, és kéri, hogy néhány 

aktuális gondolatot osszon meg a Társulás tagjaival. 

 

R i e d e r   Roland alezredes, a Tatai Rendőrkapitányság Rendészeti Osztályának vezetője  
elsőként a bűncselekmények alakulásáról szól. Elmondja, hogy a bűncselekmények többségét 

az online térben elkövetett csalások teszik ki, rengeteg ilyen ügy van a járásban, illetőleg egy, 

Dunaalmáson és Neszmélyen történt betöréses ügyet sikerült lezárniuk a helyi polgárőrök 

segítségével. Az elkövetőt három megye körözte 6 rendbeli elkövetés miatt.  

Készülnek az év végére, külön kiemelten a „csendes Szilveszter”-re, a pirotechnikai termékek 

használatának tiltott részeken való visszaszorítására.  

Megköszöni minden önkormányzatnak a támogatását, mely remélhetőleg a jövő évben is 

megmarad. 

 

S i m o n   László, a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság elnöke, Kocs Község Polgármestere 

köszönetét fejezi ki a nagy rendezvények biztosításáért, ami mindig flottul megy, és érdeklődik, 

hogy mikorra várható körzeti megbízott kinevezése településükre. 

 

R i e d e r   Roland alezredes, a Tatai Rendőrkapitányság Rendészeti Osztályának vezetője  
úgy tudja, van egy pályázó erre a feladatra, s ha minden jól alakul, talán 2024. február 1-jével 

várható a feladat ellátása.  

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere megköszöni a 

rendőrséggel való egész éves együttműködést. Izgalmas esztendőt tudhatnak maguk mögött, 

hiszen ebben az évben új vármegyei kapitány kinevezésére került sor, aki láthatóan nagy 

lendülettel, aktívan vetette bele magát a munkába. Elmondja, hogy Kapitány Úr sem találta 

megnyugtatónak a Tatai Rendőrkapitányság épületének állapotát, így talán láthatnak egy 

halvány esélyt arra, hogy a jövőben valamikor a tatai rendőrség épületére is jut fejlesztési 

összeg. Megjegyzi, hogy az önkormányzati terület 2024. január 1-jétől átkerül a 
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Belügyminisztériumtól az újonnan létrehozott Közigazgatási és Területfejlesztési 

Minisztériumhoz, s bízik abban, hogy ez a változás pozitív irányba mozdítja a Tatai 

Rendőrkapitányság újjáépítésére vonatkozó ügyet is.  

 

Neszmély község polgármestere, Janovics István kérésére tájékoztatja polgármester társait 

arról, hogy Kanász Gábor főigazgató urat 2024. január 1-jétől valóban felmentették a kórház-

igazgatói feladatok ellátása alól. A többi vezető a helyén maradt, és az orvosigazgató most 

megbízott vezetőként látja el a kórház irányítását. Tudomása szerint pályázatot írnak ki februári 

benyújtási határidővel.  

Ehhez kapcsolódóan elmondja még, hogy 2024. január 1-jétől a Közbeszerzési és Ellátási 

Főigazgatóság, az ún. KEF veszi át a kórház üzemeltetését. Arról, hogy a védőnői szolgálat 

által használt ingatlanok is átkerülnek-e hozzájuk, jelenleg még nincs információjuk. Az ápolási 

igazgatótól azt a tájékoztatást kapta a védőnők ügyében, hogy továbbra is azon a helyen 

maradnak, ahol most dolgoznak. Kivételt képeznek a vegyes körzetet ellátó védőnők, akik 

intézményben is ellátnak védőnői feladatokat, mert nekik egyezséget kell kötniük a 

tankerülettel, és ezt a feladatrészt is átveszi már a kórház. Előbb-utóbb mindenki átkerül a 

kórház irányítása alá, de most így alakul az átszervezés.  

Pontos információval még nem rendelkezik arról sem, hogy mikortól kerül át az új szárnyba, 

Tatabányára a tatai rehabilitációs osztály, melynek helyét minimális felújítást követően rögtön 

szeretnék igénybe venni az általa már említett célra. Ez ügyben tárgyalásokat folytatnak a 

Magyar Máltai Szeretetszolgálattal és a tatabányai kórházzal is. 

Kérdésre elmondja, hogy a KEF valóban csak az üzemeltetést végzi, mindenféle ingatlan 

ügyekkel és a központi közbeszerzésekkel nem nekik kell foglalkozni. 

A Polgármester Úr által feltett további kérdésekre nem tud választ adni. 

 

 

 

Tájékoztató az „Európa Ifjúsági Fővárosa – Tata 2027.” pályázatról 

Előadó:   Rigó Balázs, Tata város alpolgármestere 

 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere elmondja, szeretnék, 

ha 2027-ben Tata lehetne Európa Ifjúsági Fővárosa, s ebbe a programba a kistérségi 

településeket is szeretnék bevonni. Felkéri Rigó Balázs alpolgármester urat, ismertesse a 

pályázattal kapcsolatos információkat. 

 

R i g ó   Balázs, Tata Város Alpolgármestere röviden ismerteti, mit is jelent ez a cím, s magát 

a pályázati folyamatot, ami most már hivatalosan is elkezdődött, hiszen 2023. december 6-án 

az Európa Tanács mellett működő Európai Ifjúsági Fórum kiírta a 2027-es évre vonatkozó 

pályázatát. Az első fordulóban egy 15 oldalas dokumentum benyújtását kérik, amit 2024. 

február 13-ig kell teljesíteni. A dolog lényege az, hogy 2009 óta minden évben egy, nem csak 

az Európai Unión belüli városnak adományozzák ezt a címet. A pályázat keretében egy éven 

keresztül olyan programokat kell biztosítani a helyben vagy térségben élő fiatalok – ebben az 

esetben az ifjúság kategóriájába tartozóknak a 14-29 év közötti korosztályt tekintjük – számára, 

melyek elsősorban az ő igényeiknek megfelelnek, az ő aktív részvételükkel valósulnak meg, 

tehát a tervezési folyamattól egészen a megvalósításig feltételezi az aktív jelenlétüket. Nem 

arról van tehát szó, hogy Európa különböző városaiból az adott településre várják a fiatalokat, 

hanem azon a településen szeretnék minél inkább megszólítani őket, és minél jobban bevonni 

az adott település vagy a térség életébe, hogy azon keresztül vegyenek részt ebben a 

folyamatban. 
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A cél az lenne, hogy 2027-ben egy ilyen évet meg tudjanak valósítani, amikor a fiatalokat 

valóban kiemelten kezelik. A térség számára azért is tartja fontos esztendőnek ezt az évet, mert 

éppen akkor lesz 300 éve, hogy az Esterházyak megvásárolták Tatát és az uradalmat, ami a 

környékét is magában foglalta. Így ez egy szép megemlékezés lehetne arról, hogy 300 évvel 

ezelőtt az eleink tulajdonképpen a semmiből újrakezdtek valamit, és lényegében ez máig tart. 

Ezt szeretnék továbbadni a következő generációknak, egyrészt ezért is választották ezt az évet, 

másrészt pedig azért is, mert hosszú felkészülés kellett ahhoz, hogy egyáltalán pályázni 

tudjanak erre a címre. Vannak ugyanis bizonyos előfeltételek, amik mostanra teljesültek. 

Néhány gondolatot fogalmaz meg a pályázat folyamatáról, arról, hogy milyen pontra jutottak 

el eddig, s hogyan haladtak. Először is megkeresték azt a céget, mellyel már több pályázatban 

is együttműködtek, többek között a Tempus Közalapítvánnyal közösen megvalósított 

pályázatban, amiben 3 évvel ezelőtt elkészítettek egy ifjúsági kutatást és annak mentén egy 

ifjúsági stratégiát is. A HROD nevű cégről van szó, melyet bizonyára többen ismernek a 

jelenlévők közül, mert a helyi akciócsoport pályázatát is ők koordinálták, és abban érintettek 

voltak a környező települések is. Ők állítottak össze egy kérdőívet, amit november 29-én már 

251 fő kitöltött a városi iskolai közösségi szolgálattal kapcsolatos börzén. Ebből már láthatók 

bizonyos eredmények, s az is, hogy milyen elvárások vannak a fiatalok részéről, illetve, hogy 

mik azok a vélemények, amik megfogalmazódnak a településükkel kapcsolatban arra 

vonatkozóan, hogy egyáltalán mennyire tartják alkalmasnak arra, hogy egy ilyen címre 

pályázzon. Itt szükségesnek tartja hangsúlyozni ismét a kistérség szerepét, mert egyrészről azt 

látják, hogy az általános iskolákban kb. 20% a bejáró tanulók aránya, viszont a középiskolákban 

ez a 60%-ot is eléri. Tulajdonképpen ebben a kérdőívben is ez mutatkozott meg, hiszen a 14-

18 év közöttiek töltötték ki, kb. 36%-ban tataiak, és nagyjából ugyanígy 1/3 részben Tata 

térségében élők, tehát arányosan jelenik meg a véleményük és a szándékuk ezzel a pályázattal 

kapcsolatban. Felvettek már két műhelyt is, kiscsoportos műhelybeszélgetések voltak, részben 

18 év feletti fiatalokkal, részben pedig fiatalokkal foglalkozó helyi szakemberekkel, olyanokkal 

is, akik adott esetben kistérségi intézményben végeznek valamilyen tevékenységet. Mindezek 

mentén januárban szeretnének elkészíteni egy alapdokumentumot, egy „vitairatot”, amit el 

fognak juttatni a kistérségi polgármesterek számára is. Abban szeretne segítséget kérni, hogy a 

számukra kicsit nehezebben elérhető 18 év feletti korosztályt 29 éves korig bezárólag próbálják 

meg a kérdőív kitöltésére megszólítani a települések vezetői, amennyiben erre látnak módot. 

Aztán, ha kialakul egy koncepcióterv, akkor várják majd az észrevételeket, javaslatokat a 

programelemekre vonatkozóan is, hogy mit tudnak a kistérségi települések ehhez a 2027. évhez 

hozzátenni, ha kifejezetten az ifjúságról van szó. Január végéig elkészítik majd a véglegesnek 

szánt dokumentumot, amit bevisznek Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete elé, most 

december hónapban egy tájékoztatót nyújtanak be a tatai képviselő-testület számára, januárban 

pedig a véglegesnek szánt, benyújtandó pályázati koncepciót fogják ismertetni. 2024. február 

13-ig elkészítik ennek angol nyelvű változatát, beszerzik hozzá az egyéb dokumentumokat, 

majd várják a visszajelzést március közepe táján arra vonatkozóan, hogy bekerültek-e azon 5 

település közé, akik a második és a harmadik fordulóban is részt vehetnek, és egy kb. dupla 

ilyen terjedelmű dokumentumban bővebben kifejthetik programjukat. Ha áprilisra sikerül 

bekerülni az öt település közé, akkor ez a folyamat novemberig tartana.  

Tájékoztatásul elmondja, hogy Magyarországról eddig három település próbálkozott, két 

alkalommal Kecskemét, illetve Székesfehérvár és Veszprém. Kecskemét és Veszprém bejutott 

az öt legjobb közé, de nyerni nem tudott egyik sem. Remélhetőleg 2027-ben Tata lesz a 

következő helyszín, és bízik abban, hogy minél többen be tudnak kapcsolódni a programba a 

kistérségi települések közül is. Az a megfontolásuk, hogy olyan település tud benyújtani most 

pályázatot, ami talán azt teszi lehetővé, hogy egy olyan résbe tudjanak beférkőzni, ami eddig 

nem volt még ennek a pályázatnak a történetében: egy vidéki, viszonylag kis település és térség 

tudja elnyerni ezt a címet.  
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Az Európai Ifjúsági Stratégia 11 célja között szerepel többek között az is, hogy a vidéki európai 

települések megtartó képességét erősítsék, talán ez is egy ebbe az irányba mutató lépés lehet. 

Remélhetőleg egy nagy sikert tudnak majd ebben közösen elkönyvelni.  

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere megköszöni 

Alpolgármester Úr tájékoztatóját, és hangsúlyozza, hogy mindenképpen számítanak a 

kistelepülések együttműködésére is. 

Elmondja továbbá, hogy 2024. január 1-jétől Navracsics Tibor lesz az önkormányzatokért is 

felelős miniszter, aki az elhangzott tájékoztatója szerint szeretné a térségi fejlesztést még inkább 

előtérbe helyezni.  

Felhívja még a figyelmet az Országgyűlés által nemrég elfogadott két törvényre. 

Javasolja a magyar építészetről szóló, 2024 októberében hatályba lépő új törvény áttekintését, 

mely tartalmazza többek között a főépítészre vonatkozó azon új rendelkezéseket, miszerint ha 

egy településnek nincs saját főépítésze, akkor a járásközpontú város főépítészével való 

együttműködésre kötelez a törvény. Kéri, hogy tekintsék át időben ezeket az új szabályokat, és 

később egyeztessenek erről is.  

További változásként említi az állami építési beruházások rendjére vonatkozóan elfogadott 

törvényt, mely abban a tekintetben lehet érdekes, ha az önkormányzat 50 M Ft-nál nagyobb 

támogatású projektet hajt végre. Ebben az esetben az állam átvállalhatja a 

projektmenedzsmenttől kezdve minden egyes részleg vitelét. Javasolja áttekinteni ennek 

részleteit is, ha ilyen jellegű pályázat adódik, ismerjék az erre vonatkozó rendelkezéseket.  

Tájékoztatást ad a 2024 januárjától Tatán bevezetésre kerülő új közlekedési renddel 

kapcsolatban. Elmondja, hogy más formában szeretnék megoldani a helyi közlekedés 

finanszírozását, és azon dolgoznak még, hogy ezt a kistérségben élőkre is kiterjesszék. 

Valószínűleg egy olyan megoldás fog születni, hogy mindenképpen szükség lesz egy kvázi 

regisztrációs bérlet megváltására, és azt szeretnék elérni, hogy ezt a kistérségben élők is 

megválthassák. Olyan megoldás kezd kirajzolódni, hogy egy jelképes összegért – pl. havi 100,- 

Ft-ért, évi 1.200,- Ft-ért – kell bérletet váltani. Az éves bérlettel egész évben bármelyik helyi 

járaton, bármikor lehet utazni. Ez egy teljesen egyszerű megoldásnak tűnik, melyre csak azért 

van szükség, hogy a Volán valamilyen módon regisztrálni tudja az utasok számát.  

 

S i m o n   László, a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság elnöke, Kocs Község Polgármestere 
áldott, boldog karácsonyt kíván mindenkinek. 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere egyeztetést követően 

javasolja, hogy a költségvetéssel kapcsolatos megbeszélés időpontjául 2024. január 19-én 9.00 

órát tűzzék ki. Felkéri a munkaszervezetet egy emlékeztető levél megküldésére a települések 

vezetői részére, és a Szociális Alapellátó Intézmény igazgatóját, valamint az adó- és pénzügyi 

iroda vezetőjét az anyag összeállítására, az ebben való együttműködésre. 

 

Végül megköszöni mindenkinek az egész éves együttműködést. 

Áldott, békés karácsonyt és egy még szebb új esztendőt kíván az együttműködő szervezeteknek, 

a kistérségi intézmények munkatársainak és minden jelenlévőnek. 

 

Az ülésen további észrevétel, hozzászólás nem hangzik el, így az ülést 12.10 órakor 

befejezettnek nyilvánítja. 

 

K. m. f. 

 

                 M i c h l    József            S i m o n   László 

        a Társulási Tanács Elnöke       jegyzőkönyv-hitelesítő 


